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PERSTORPS KOMMUN

Pensionärsrådet

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Datum för sammanträde

2018-05-17

Utdragsbestyrkande

Plats och tid Kommunförvaltningens sessionssal Karpen kl. 13.15 – 15.35

Ledamöter
Patrik Ströbeck, KS, ordförande
Valter Johansson, PRO, vice ordförande
Ronny Nilsson, KS, tjänstgörande ersättare
Jenny Delén, SN §§ 10-18
Torgny Lindau, SN
Gertie Lexén, PRO
Sonja Andersson, PRO
Linnéa Adolfsson, PRO, tjänstgörande ersättare
Sven Magnusson, SPF
Erik Persson, SPF, tjänstgörande ersättare

Övriga deltagande Engelinus den Braver, SPF §§ 11-18
Alexander Hovander, kostchef §§ 9-10
Frida Beijer, projektledare §§ 11-12
Patrik Wilhelmsson, verksamhetschef VO §§ 9-11
Annelie Börjesdotter, socialchef §§ 12-14
Anders Ivarsson, sekreterare

Utses att justera Valter Johansson
Paragrafer 9-18

Underskrifter Sekreterare

 Anders Ivarsson

Ordförande

Patrik Ströbeck
Justerande

Valter Johansson
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PERSTORPS KOMMUN

Pensionärsrådet

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Datum för sammanträde

2018-05-17

Utdragsbestyrkande

KPR § 9

Protokoll

Protokoll från Pensionärsrådets sammanträde 2018-02-08 anmäldes.

Pensionärsrådets beslut

Protokollet läggs till handlingarna.
_____
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PERSTORPS KOMMUN

Pensionärsrådet

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Datum för sammanträde

2018-05-17

Utdragsbestyrkande

KPR § 10
Från pensionärsföreningarna har följande inkommit:
Kostchefen inbjudes

Kostchefen Alexander Hovander konstaterar att det är svårt att 
tillgodose motstridiga önskemål, om att maten samtidigt uppfattas 
som för stark och för smaklös.

Det är viktigt att kunna säkerställa kvaliteten i matleveranserna, och 
att kunna hålla rätt temperatur. En inriktning är att arbeta med 
leverans av kall mat istället, som sedan värms i anslutning till 
måltiden. Det skulle även bidra till större valfrihet i 
måltidssituationen.

Pensionärsrådets beslut
Informationen noteras.

_________
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PERSTORPS KOMMUN

Pensionärsrådet

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Datum för sammanträde

2018-05-17

Utdragsbestyrkande

KPR § 11

Från pensionärsföreningarna har följande inkommit:
Varför är hemtjänsten stressad, samt Ybbåsen

Patrik Wilhelmsson förklarar hur hemtjänstens schemaläggning ser ut och 
går till. Det finns personliga variationer hos de olika personer som får 
hjälp, och det är inte så att det finns en fast tid avsatt utan beslutet handlar 
om vilken insats vederbörande behöver hjälp med.
Avgiftssystemet kommer att ses över under hösten, det upplevs ibland 
svårförståeligt och komplicerat.
Ett arbete har pågått under ett par års tid i syfte att säkerställa att rätt besök 
utförs, att höja andelen tid som personalen tillbringar ute hos brukarna samt 
att minska antalet olika medarbetare som besöker den enskilde.
En redovisning lämnas över hur det går till för den som söker boende på 
Ybbåsen, det sker efter biståndsbeslut. Trygghetsboendet på plan ett 
omfattas inte av biståndsbeslut. 
Det finns önskemål från rådet att besöka Österbo, det planeras till efter 
årsskiftet.

Pensionärsrådets beslut

Informationen noteras.
_____
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PERSTORPS KOMMUN

Pensionärsrådet

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Datum för sammanträde

2018-05-17

Utdragsbestyrkande

KPR § 12
Projekt DIDEC

Projektledare Frida Beijer och socialchef Annelie Börjesdotter 
informerar kort om projekt DIDEC, som syftar till att hjälpa 
personer med demenssjukdomar genom att använda olika typer av 
digitala lösningar. En film om Västerås stads arbete med att öppna 
dörrar på demensboenden visas, som ett exempel på hur tekniken 
kan hjälpa till att ge en bättre tillvaro, vilket även lett till minskat 
behov av lugnande medicinering.

Projektet siktar på att ta vara på företagens möjlighet att bidra till 
att utveckla produkter som hjälper demensvården, och därmed 
höjer livskvalitén för personer med demenssjukdom.

Pensionärsrådets beslut
Informationen noteras.

_________
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PERSTORPS KOMMUN

Pensionärsrådet

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Datum för sammanträde

2018-05-17

Utdragsbestyrkande

KPR § 13
Från pensionärsföreningarna har följande inkommit:
Hur är läget med trygghetsboende?

Annelie Börjesdotter redovisar att det pågår ett arbete med att 
undersöka hur ett trygghetsboende skulle kunna utformas, och att 
Ybbes plats bedöms vara en lämplig lokalisering. Tillsammans med 
stadsarkitekten och VD för Perstorps bostäder AB har ett material 
lämnats till kommunledningen, och ärendet kommer att lyftas till 
kommunstyrelsen efterhand. Ärendet har även kopplingar till vad 
som händer med hotellet, nuvarande kommunhus m.m.

Pensionärsrådets beslut
Informationen noteras.

_________
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PERSTORPS KOMMUN

Pensionärsrådet

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Datum för sammanträde

2018-05-17

Utdragsbestyrkande

KPR § 14
Från pensionärsföreningarna har följande inkommit:
Färdtjänsten

Färdtjänsten drivs för Perstorps del av Skånetrafiken, och när det 
finns klagomål och synpunkter bör det riktas direkt dit i första 
hand. Ett stort arbete pågår med att förbättra kundservice och nivå 
på tjänsterna. Ett nytt avtal med Skånetrafiken håller på att arbetas 
fram, och förväntas antas i Region Skånes kollektivtrafiknämnd 
och Regionstyrelse under innevarande månad. 

 

Pensionärsrådets beslut
Informationen noteras.

_________
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PERSTORPS KOMMUN

Pensionärsrådet

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Datum för sammanträde

2018-05-17

Utdragsbestyrkande

KPR § 15
Från pensionärsföreningarna har följande inkommit:
Vad händer med banken?

Ronny Nilsson redovisar det arbete som skett sedan Swedbank 
valde att flytta sitt kontor till Klippan. En kontakt har etablerats 
med Sparbanken Syd, som kan komma att leda till någon form av 
lösning. Ännu ett informationsmöte planeras till den 22 maj.

Pensionärsrådets beslut
Informationen noteras.

_________
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PERSTORPS KOMMUN

Pensionärsrådet

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Datum för sammanträde

2018-05-17

Utdragsbestyrkande

KPR § 16
Från pensionärsföreningarna har följande inkommit:
Hur är läget med hotellet som kontor?

Patrik Ströbeck redovisar att den fördjupade utredningen 
presenterats för kommunstyrelsen, men att inget beslut kommer att 
fattas före sommaren. Samtidigt pågår överläggningar med 
fastighetsägaren av nuvarande kommunhus. Arbetsmiljöverket har 
lämnat ett föreläggande som innebär att ventilationen ska ha 
ordnats till den siste november i år.

Den framlagda utredningen visar att det skulle vara ekonomiskt och 
praktiskt möjligt att flytta, men det finns i så fall flera ytterligare 
aspekter som behöver utredas vidare.

Pensionärsrådets beslut
Informationen noteras.

_________
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PERSTORPS KOMMUN

Pensionärsrådet

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Datum för sammanträde

2018-05-17

Utdragsbestyrkande

KPR § 17
Från pensionärsföreningarna har följande inkommit:
Åtgärda vägen i Stadsparken!

Åtgärda hög trottoarkant Torggatan-Industrigatan. Ny asfalt 
på Blåbärsstigens trottoar.

Offentliga toaletter?

Frågorna överlämnas till samhällsbyggnadsförvaltningen.

Pensionärsrådets beslut
Informationen noteras.

_________
Beslutet skickas till

Samhällsbyggnadsförvaltningen
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PERSTORPS KOMMUN

Pensionärsrådet

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Datum för sammanträde

2018-05-17

Utdragsbestyrkande

KPR § 18

Information från nämnder och styrelser
Kommunstyrelsen
Det pågår en utredning om hur samhällsbyggnadsförvaltningen ska vara 
organiserad. Ekonomin för kommunen ser ut att landa på ett överskott om 
10 mnkr, vilket är 1,7 mnkr över budget. Igår var det 7457 invånare i 
kommunen, en ökning med 122 personer sedan årsskiftet. Kommunen 
håller på att införa en tydligare målstyrning. Ett antal större investeringar 
pågår, bl.a. pendlarparkering vid stationen, Järnvägsgatan, 
parkeringsplatsen i kv. Syrenen, Torggatan, Idrottshallen som beräknas 
vara klar i oktober samt vattenrutschbanor vid Ugglebadet. Asfaltering 
kommer att utökas, och en snabbladdningsstation planeras vid väg 21.

Socialnämnden

Ekonomin ser ut att gå jämnt upp, men det finns många placerade barn. 
Just nu pågår budgetarbete. Det finns tomma lägenheter i särskilt boende 
för närvarande.

En diskussion förs kring trygghet i kommunen.

Pensionärsrådets beslut
Brottsförebyggaren inbjuds till nästa sammanträde.

________


